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Införskaffning av lokalbussar! 

 

Kostnaderna för att transportera sig från byarna utanför centrala Älvsbyn är  

höga, det kostar mer om alla individer tar bilen istället för bussen, det tar  

mer tid från föräldrarna när vi ungdomar behöver transport någon annanstans,  

samt att det tär mer på miljön. Om det skulle gå lokalbussar på bestämda tider  

(varannan timme till exempel) samt även på helgerna så skulle 

transportkostnaderna för enskilda hushåll minska. Det skulle även leda till en  

betydligt bättre miljö. Om vi i Älvsbyns kommun vill kvarhålla befolkningen så  

bör vi satsa mer på barn och ungdomar i Älvsbyn.  

 

Tack på förhand  

Med vänliga hälsningar Fanny Bergman, Frida Stenberg, Emma Stenvall och 

Emma  

Jonsson. 

 

 

Namn: Emma Jonsson 


